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SE-BRM.0012.4.1.2025            

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI EDUKACJI, KULTURY i POLITYKI SPOŁECZNEJ RMiG KÓRNIK 

z dnia 14 stycznia 2025 roku 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej Rady Miasta i Gminy 

Kórnik odbyło się 14 stycznia 2025 roku, w godzinach 11.04 – 12.16 w sali posiedzeń 

Rady Miasta i Gminy Kórnik w ratuszu bnińskim. W spotkaniu uczestniczyło 

6 członków Komisji. 

Obecni: 

1. Michał Buchwald 

2. Jarosław Janowski 

3. Iwona Kosmalska 

4. Marta Kowalczyk 

5. Adam Lewandowski 

6. Dorota Łuczak 

7. Magdalena Pawlaczyk 

8. Danuta Paluszkiewicz  

 

W spotkaniu uczestniczyli także: wiceburmistrz Sebastian Wlazły oraz kierownik 

Wydziału Oświaty i Polityki Społecznej Aneta Weber. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Danuta Paluszkiewicz otworzyła posiedzenie i powitała 

zebranych. Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przypomniała, że obradujących obowiązują zapisy Klauzuli informacyjnej w związku 

z rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik (dokument załączony do 

protokołu).  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 
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3. Przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2025 rok. 

4. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Magdalena Pawlaczyk 

 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 19.11.2024r., projekt stanowi 

załącznik do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z 19 listopada 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Buchwald 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Magdalena Pawlaczyk 

 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 25.11.2024r., projekt stanowi 

załącznik do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z 25 listopada 2024 roku. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Michał Buchwald, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Janowski 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Magdalena Pawlaczyk 

Radny Adam Lewandowski zgłosił, że błędnie oddał głos „przeciw” i poinformował, że 

głosuje „za”. 

 
3. Przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2025 rok. 

Przewodnicząca Danuta Paluszkiewicz przedstawiła projekt Planu Pracy Komisji na 

2025 rok. Radny Adam Lewandowski zaproponował wprowadzenie do planu pracy 

punktu dotyczącego omówienia zagadnień z zakresu kultury fizycznej na terenie MiG 

Kórnik oraz opiniowania wniosków o przyznanie nagród burmistrza dla wybitnie 

uzdolnionych uczniów kończących naukę w szkołach na terenie MiG Kórnik. Radny 

Jarosław Janowski zaproponował uszczegółowienie punktów poprzez dopisanie, że 

tematy w nich zawarte dotyczą obszaru MiG Kórnik.  

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie propozycje radnego Adama 

Lewandowskiego.  

Głosowano w sprawie: 

pkt 26 - omówienie zagadnień z zakresu kultury fizycznej i referujący Kierownik 

Wydziału Promocji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz 

NIEOBECNI (2) 
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Iwona Kosmalska, Magdalena Pawlaczyk 

Głosowano w sprawie: 

pkt 27 - opiniowanie wniosków kandydatów dla wybitnie uzdolnionych uczniów 

kończących naukę w szkołach na terenie Miasta i Gminy Kórnik i referujący 

Kierownik Wydziału Oświaty i Polityki Społecznej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Magdalena Pawlaczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Pracy Komisji na 2025 rok wraz ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Magdalena Pawlaczyk 

Przyjęty plan pracy Komisji na rok 2025 stanowi załącznik do protokołu.  

 
4. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował, że pod koniec stycznia br. ogłoszony 

zostanie konkurs na budowę szkoły w Kórniku-Bninie. Powstanie nowej szkoły 

spowoduje, że zmianie ulegną obwody szkół SP 1 w Kórniku, SP2 w Kórniku – Bninie 

i SP w Radzewie. Kierownik Aneta Weber wraz z wiceburmistrzem Sebastianem 

Wlazłym przedstawili harmonogram postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli  

i oddziałów przedszkolnych oraz harmonogram postępowania rekrutacyjnego  

i postępowania uzupełniającego do klas I szkół podstawowych. Poinformowali, że w 
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porównaniu z zeszłym rokiem zaobserwowano spadek liczby uczniów z 590 na 559. 

Jednocześnie zwrócili uwagę, że perspektywicznie będzie przybywać dzieci w 

szkołach i przedszkolach ze względu na „uwolnienie” dużej ilości terenów pod 

zabudowę mieszkaniową. Następnie kierownik Wydziału Oświaty i Polityki 

Społecznej poinformowała o aktywnościach/zajęciach, które będą realizowane w 

szkołach podczas ferii zimowych, a przewodnicząca Komisji poinformowała o 

aktywnościach realizowanych przez KCRiS „Oaza”.   

Radny Jarosław Janowski zapytał o uzgodnienia jakie zapadły w sprawie 

nieporozumień które miały miejsce w zespole „Władysie”. Wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły poinformował o spotkaniach z przedstawicielami stron, które odbyły się w celu 

rozwiązania sporu.  

Przewodnicząca Danuta Paluszkiewicz zaproponowała, by na kolejnym posiedzeniu 

Komisji znalazły się w porządku obrad punkty dotyczące: 

- kalendarza imprez kulturalnych, sportowo-rekreacyjnych i tematycznych na 2025 

rok, 

- informacji o działalności KOKu – plan pracy, organizacja zajęć.   

Radny Jarosław Janowski poinformował, że na najbliższej sesji złoży interpelację o 

podjęcie działań, w celu opracowania kalendarium wydarzeń sportowych i 

kulturalnych, które odbędą się w 2025 roku na terenie MiG Kórnik. Wyraził zdanie, że 

kalendarium powinno być dostępne na stronie internetowej Urzędu MiG.   

Przewodnicząca Danuta Paluszkiewicz zapytała wiceburmistrza o postęp prac ws. 

pisma mieszkańca dotyczącego funkcjonowania na Jeziorze Kórnickim wyciągu 

linowego nart wodnych. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował, że Urząd 

MiG wysłał pismo do starostwa powiatowego, na które nie wpłynęła jeszcze 

odpowiedź. Przypomniał, że Miasto i Gmina nie jest stroną w sprawie, a 

zainteresowany mieszkaniec wie, że musi w tej sprawie po raz kolejny zwrócić się do 

starostwa. Następnie poinformował, że do Urzędu MiG wpłynęło pismo z Instytutu 

Pamięci Narodowej w sprawie weryfikacji nazwisk, które miałyby znaleźć się na 

planowanej tablicy pamiątkowej. Ustalono, że tym tematem Komisja zajmie się w 

miesiącu marcu. Radny Adam Lewandowski zapytał o stan prac ws. Ucha Igielnego. 

Wiceburmistrz wskazał, że tym tematem zajmował się Domu Integracji 

Międzypokoleniowej i Wydział Promocji. Następnie radny zapytał o stan prac na 

terenie półwyspu Szyja. Wiceburmistrz poinformował, że mają tam zostać wykonane 

prace porządkowe, by można było po terenie spacerować.  
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Radna Dorota Łuczak zapytała, czy gmina w tym roku będzie korzystała z programu 

Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej „Aktywne Place Zabaw 2025”. 

Wiceburmistrz wyjaśnił, że podjęte zostaną próby, lecz by móc skorzystać z 

programu musi być gotowy projekt placu zabaw, a wyznaczony termin jest bardzo 

krótki.  

Na zakończenie kierownik Aneta Weber poprosiła o wybór z grona członków Komisji 

dwóch przedstawicieli do komisji przyznającej granty na organizację zajęć 

pozalekcyjnych, ścieżek edukacyjnych i projektów edukacyjno-wychowawczych w 

przedszkolach i szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Kórnik. 

Radny Adam Lewandowski zaproponował kandydatury radnych Marty Kowalczyk i 

Danuty Paluszkiewicz. Radne wyraziły chęć kandydowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru dwóch  przedstawicieli do komisji przyznającej granty na organizację zajęć 

pozalekcyjnych, ścieżek edukacyjnych i projektów edukacyjno-wychowawczych w 

przedszkolach i szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Kórnik: 

radnej Danuty Paluszkiewicz i radnej Marty Kowalczyk. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kosmalska, Magdalena Pawlaczyk 

5. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Danuta Paluszkiewicz zakończyła posiedzenie Komisji Edukacji, 

Kultury i Polityki Społecznej. 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

 /-/ Danuta Paluszkiewicz 

 

Sporządziła Joanna Grzegorowska 


